

PATENT ASSIGNMENT

Electronic Version v1.1
 Stylesheet Version v1.1

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	CHANGE OF NAME
CONVEYING PARTY DATA	
Name	Execution Date
EVAX Technologies AG	01/29/2001
RECEIVING PARTY DATA	
Name:	apovia AG
Street Address:	Fraunhoferstrasse 10
City:	Martinsried
State/Country:	GERMANY
Postal Code:	82152
PROPERTY NUMBERS Total: 1	
Property Type	Number
Patent Number:	5470573
CORRESPONDENCE DATA	
Fax Number:	(212)318-3400
	<i>Correspondence will be sent via US Mail when the fax attempt is unsuccessful.</i>
Phone:	212-318-3000
Email:	jcrawford@fulbright.com
Correspondent Name:	James R. Crawford
Address Line 1:	666 FIFTH AVENUE
Address Line 4:	NEW YORK, NEW YORK 10103
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	HUBR-1027 (09882771)
NAME OF SUBMITTER:	James R. Crawford
Total Attachments: 16 source=GermanCommReg#page1.tif source=GermanCommReg#page2.tif source=GermanCommReg#page3.tif source=GermanCommReg#page4.tif source=GermanCommReg#page5.tif	

CH \$40.00 5470573

501336679

**PATENT
 REEL: 025217 FRAME: 0844**

source=GermanCommReg#page6.tif
source=GermanCommReg#page7.tif
source=GermanCommReg#page8.tif
source=GermanCommReg#page9.tif
source=GermanCommReg#page10.tif
source=GermanCommReg#page11.tif
source=GermanCommReg#page12.tif
source=GermanCommReg#page13.tif
source=GermanCommReg#page14.tif
source=GermanCommReg#page15.tif
source=GermanCommReg#page16.tif

This sheet has been converted for EDP continuation.
 Amtsgericht [Local Court] of Munich [3 series of numbers 0-9,
 Sheet 1
 HR B 124953
 in reverse order]

Entry No.	a) Name b) Address c) Purpose of company	Stock capital or original capital ... DM	Executive Board General Partner Manager Liquidator	Signatory power	Legal status	a) Date of entry and signature b) Remarks
1	2	3	4	5	6	7
1	<p>a) EVAX Technologies Aktiengesellschaft</p> <p>b) Martinsried, Municipality of Planegg, District of Munich</p> <p>c) Development of vaccines and adjuvants for human and veterinary use</p>	104,000 DM	Dr. Martin Steiner, Neuried, born 29 Oct. 1966	<p><u>Signatory authority together with one Board member or one other authorized representative</u></p> <p>1) <u>Dr. Florian Schödel, Munich, born 09 Dec. 1956</u></p>	<p>Corporation (<i>Aktiengesellschaft</i>), created by conversion of "EVAX Technologies GmbH Vaccine Development" with registered office in Martinsried (Local Court of Munich, HRB 218523) pursuant to resolution of the General Meeting of Shareholders on 02 Dec. 1998, with establishment of new Bylaws as well.</p> <p>Partial profit remittance agreements exist between the company and Technologie-Beteiligungsgesellschaft mbH of the Deutsche Ausgleichsbank in Bonn, signed on 15 Dec. 1997/22 Dec. 1997. These agreements provide for an independent minimum compensation of 6% p.a. of the investment amount/end compensation in the amount of 30% of the investment plus 6% of the investment for each year after expiration of the fifth investment year.</p> <p>Partial profit remittance agreements exist between the company and Bayern Kapital Risikokapitalbeteiligungs GmbH, in Landslut, signed on 15 April 1984/04 May 1998. This agreement provides for a profit- related compensation of 8% of the year-end surplus/end compensation in the amount of 35% of the investment interest plus 9% of the investment interest for each year after expiration of the fifth investment year.</p> <p>On 07 May 1998 and 02 Dec. 1998, respectively, the General Meeting of Shareholders approved the</p>	<p>a) 1 April 1999</p> <p>R, Judge</p> <p>b) Resolutions Sheet 4 SB Bylaws Sheet 13 SB Contracts Sheet 4 SB</p>

<p>2</p>	<p>aforementioned agreements. If only one Board member is appointed, he/she represents the company individually. If several board members are appointed, the company will be represented either by two Board members or by one Board member together with an authorized representative.</p>	<p>a) 2 Sept. 1999 [signature]</p> <p>b) Resolution sheet 17 SB New Bylaws sheet SB</p>
	<p>The General Meeting of Shareholders held on 09 June 1999 resolved to amend §§ 5 (establishment capital ... creation of one conditional and two approved capitals) of the Bylaws.</p>	
	<p>The General Meeting of Shareholders held on 09 June 1999 increased the conditional increase of the stock capital by DM 6,300 in connection with an employee options program (conditional capital 1999/1).</p>	
	<p>Pursuant to resolution of the General Meeting of 09 June 1999, the Executive Board was authorized, subject to approval by the Supervisory Board, to increase the stock capital of the company one or more times by 01 June 2004 to a total of DM 50,000 by means of cash investments or contributions in kind. The</p>	

Continued on reverse.

RS 199: Trade Register Section B (3.80) sheet.
Straubing Labor Administration

This sheet has been converted for EDP continuation.
 Amtsgericht [Local Court] of Munich

Reverse of Sheet 1

HR B 124953

Entry No.	a) Name b) Address c) Purpose of company	Stock capital or original capital – DM	Executive Board General Partner Manager Liquidator	Signatory power	Legal status	a) Date of entry and signature b) Remarks
1	2	3	4	5	6	7
					<p>subscription right of the shareholders in case of allocation to takeover of investment interests or exchange of stock shares with third-party companies is eliminated and otherwise can be eliminated (approved capital 1997/I).</p> <p>Pursuant to decision of the General Meeting of 09 June 1992, the Executive Board was authorized, with approval by the Supervisory Board, to increase the stock capital of the company one or more times by 01 June 2004 to a total of DM 700 by means of cash investments to allow exchange rights of persons entitled to options. The subscription right of the shareholders is eliminated (approved capital 1999/II).</p>	
		141,500 DM			<p>The General Meeting of 30 Sept. 1999 resolved to increase the stock capital by 37,500 DM to 141,500 DM, and to amend section 5 (Amount and division of the stock capital) of the Bylaws.</p> <p>The capital increase was implemented. The Bylaws were amended.</p>	<p>a) 28 Dec. 1999 [signature] Kelferer</p> <p>b) Resolution Sheet 24 SB New Bylaws Sheet 32 SB</p>
4				Signature authority.		a) 7 August 2001

5	a) apovia AG	179.000.00	terminated: D.Dr. Florian Schödel	<p>The General Meeting of 17 November 2000 resolved to increase the stock capital by 37,500 DM to 179,000 DM and to amend Section 5 (amount and allocation of the stock capital) of the Bylaws.</p> <p>The increase in capital has been implemented.</p> <p>The General Meeting of 3 January 2001 resolved to amend section 1 (name) of the Bylaws.</p> <p>Section 5 (3) was adapted.</p>	<p>[signature] Hartmann</p> <p>a) 29 Jan. 2001 [signature] Hartmann</p> <p>b) Resolutions Sheets 45, 55 SB New Bylaws Sheet 56 SB</p>
---	-----------------	------------	---	---	---

Continued on sheet 2.

This sheet has been converted for EDP continuation.
 Amtsgericht [Local Court] of Munich [3 series of numbers 0-9,
 Sheet 2
 HR B 124953
 in reverse order]

Entry No.	a) Name b) Address c) Purpose of company	Stock capital or original capital	Executive Board General Partner Manager Liquidator	Signatory power	Legal status	a) Date of entry and signature b) Remarks
1	2	3	4	5	6	7
6		289,170.00 DM			<p>The General Meeting of 26 April 2001 resolved to increase the stock capital by 110,170.00 DM to 289,170.00 DM and to amend section 5 (amount and allocation of the stock capital) of the Bylaws.</p> <p>The increase in capital has been implemented.</p> <p>On 12 September 2000 the company entered into a partial profit remittance agreement (Agreement for the Establishment of a Silent Partnership) with "Bayern Kapital Risikokapitalbeteiligungs GmbH," with registered office in Landshut (Local Court of Landshut, HRB 4048). Pursuant to this agreement, the silent partners receive, in addition to the profit- related compensation of 8% on their investment of 2,000,000 DM, 9% p.a. of earned year-end surpluses, and at the end of the investment period a one-time compensation of 35% of the nominal investment amount plus 9% p.a. for each year after expiration of the fifth investment year, with deduction of the profit share distributed. This was approved by the General Meeting of 17 November 2000.</p>	<p>a) 27 June 2001 [signature] Hartmann</p> <p>b) Contract Sheet 67 SB Resolutions Sheets 45 and 70 SB New Bylaws Sheet 76 SB</p>
7		1,735,020.00 EUR	George Ramona Thornton, USA, born 16 July 1950		<p>The General Meeting of 28 August 2001 resolved to convert the stock capital to Euros and to increase the stock capital by 25,651.73 EUR to 173,502.00 EUR, to implement another increase by 1,561,518.00 EUR to 1,735,020.00 EUR, and to amend the Bylaws accordingly.</p>	<p>a) 4 Sept. 2001 [signature] Kričaj</p>

	<p>Both increases of capital involve an increase in capital out of company funds.</p> <p>In addition, resolutions were passed eliminating the previously approved capital increase of 09 June 1999 and establishing two new capital increases, an additional conditional capital, and the amendment of section 5 (Stock capital) of the Bylaws. The 1999/1 conditional capital was adapted in connection with the capital increase funded with company funds. In addition, the allocation of the stock shares and section 5 of the Bylaws were changed.</p> <p>Accordingly, the following provisions apply henceforth: Pursuant to Resolution of the General Meeting of 28 August 2001, the Executive Board is authorized, subject to approval by the Supervisory Board, to increase the stock capital by 31 July 2006 once or several times, up to a total of EUR 300,000.00 by issuance of a total of up to 300,000 registered stock shares, which can also be</p>	b) Resolution Sheet 85 SB New Bylaws Sheet 88 SB
--	---	---

RS 199: Trade Register Section B (3.80) sheet.
Straubing Labor Administration

Continued on reverse.

This sheet has been converted for EDP continuation.
 Amtsgericht [Local Court] of Munich

Reverse of Sheet 2
HR B 124953

Entry No.	a) Name b) Address c) Purpose of company	Stock capital or original capital	Executive Board General Partner Manager Liquidator	Signatory power	Legal status	a) Date of entry and signature b) Remarks
1	2	3	4	5	6	7
					<p>issued as preferred shares, against cash investment or contribution in kind (approved capital 2001/I). The Executive Board can exercise this right particularly for purposes of takeover of investment interests in third-party companies or exchange of stock shares with third-party companies. For this purpose, the subscription right of the shareholders pursuant to sections 22 I (4)(2) 186 of the Stock Companies Law is henceforth eliminated. Additionally, the Executive Board is authorized to eliminate the subscription right, subject to coordination with the Supervisory Board.</p> <p>Pursuant to decision of the General Meeting of 28 August 2001, the Executive Board was authorized, subject to approval by the Supervisory Board, to increase the stock capital of the company one or more times by 31 July 2006 to a total of EUR 4,200.00 by issuance of a total of up to 4,200 new registered stock shares against cash investment, to the extent that this is necessary for the granting of rights to exchange options certificates to parties entitled to receive stock options, including Supervisory Board members and advisers, the issuance of which was resolved in principle at the General Meeting of 09 June 1991 (approved capital 2001/II). The shareholders have no subscription right.</p> <p>Pursuant to resolution of the General Meeting of 28 August 2001, the stock capital of the company was increased nominally to EUR 37,800 by issuance of up to 37,800 new registered stock shares (conditional capital 2001/I). The conditional capital increase serves for the redemption of stock options for members of the Executive Board, managers below the level of executive, and employees of apovia AG or companies affiliated now or in the future, the</p>	

issuance of which said stock options was approved by the General Meeting on 9 June 1999.

Pursuant to resolution of the General Meeting of 28 August 2001, the stock capital of the company was increased to EUR 135,700.00 by issuance of up to 135,700 new registered no-par-value shares of common stock with a proportional amount of the stock capital of the company of EUR 1.00 per share (conditional capital 2001/II). The conditional capital increase serves exclusively for the granting of option rights to members of the Executive Board of the company and employees of the company as well as members of the management of affiliated companies and employees of affiliated companies as specified in the resolution of the General Meeting of 28 August 2001.

Continued on sheet _____

This sheet has been converted for EDP continuation.
 Amtsgericht [Local Court] of Munich [3 series of numbers 0-9,
 in reverse order]

Sheet 3
 HR B 124953

Entry No.	a) Name b) Address c) Purpose of company	Stock capital or original capital -- DM	Executive Board General Partner Manager Liquidator	Signatory power	Legal status	a) Date of entry and signature b) Remarks
1	2	3	4	5	6	7
					In addition, Section 11 (composition of the Supervisory Board) was amended. George Ramona Thornton, USA, born 16 July 1950, was appointed member of the Executive Board. He has individual signatory powers.	

RS 199: Trade Register Section B (3.80) sheet.
 Straubing Labor Administration

Continued on reverse.

This sheet has been converted for EDP continuation.
 Amtsgericht [Local Court] of Munich

Reverse of Sheet _____
HR B 124953

Entry No.	a) Name b) Address c) Purpose of company	Stock capital or original capital – DM	Executive Board General Partner Manager Liquidator	Signatory power	Legal status	a) Date of entry and signature b) Remarks
1	2	3	4	5	6	7

Continued on sheet _____.

Nr. der Eintragung	a) Firma b) Sitz c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital DM	Vorstand Gesellschafter Geschäftsführer Abwickler	Prokura	Rechtsverhältnisse									
					1	2	3	4	5	6	7	8	9	0
1	a) <u>EVAX Technologies</u> b) <u>Kallensselmschall</u> c) <u>Landkreis München</u>	<u>104.000 DM</u>	<u>Dr. Steiner</u> <u>Martin, Neuried,</u> <u>geb. 29.10.1966</u>	<u>Prokura zusammen mit einem</u> <u>Vorsandmitglied oder einem anderen</u> <u>Prokuristen</u> <u>1) Dr. Schädel Florian, München, geb.</u> <u>09.12.1956.</u>	<p>aktienrechtliche, entstanden durch Umwandlung der EVAX Technologies GmbH Vaccine Development mit dem Sitz in Neuried (AG München, HRB 116523) gemäß Beschluss der Gesellschafterversammlung vom 02. Dezember 1998, wobei auch die Satzung neu festgestellt wurde.</p> <p>Zwischen der Gesellschaft und der Technologie-Beteiligungs-Gesellschaft und der Deutschen Ausgleichsbank, Bonn, bestehen jeweils am 15. Dezember 1997/22. Dezember 1997 abgeschlossene Teilgewinnabführungsverträge (unabhängige Kündigungsfristung in Höhe von 6% pa des Beteiligungsbetrages/Endverteilung in Höhe von 30% des Beteiligungsbetrages/jährlich 6% des Beteiligungsbetrages für jeden Jahr nach Ablauf des fünften Beteiligungsjahres).</p> <p>Zwischen der Gesellschaft und der Bayern Kapital Risiko-Kapitalbeteiligungs GmbH, Landshut besteht ein am 15. April 1998/04. Mai 1998 abgeschlossener Teilgewinnabführungsvertrag (ergebnisabhängige Vergütung von 8% des Jahresüberschusses/Zuverteilung in Höhe von 35% des Beteiligungsbetrages zusätzlich 5% des Beteiligungsbetrages für jeden Jahr nach Ablauf des fünften Beteiligungsjahres).</p> <p>Die Gesellschafterversammlung hat am 07. Mai 1998 bzw. am 02. Dezember 1998 den vorgenannten Verträgen zugestimmt.</p> <p>Die Gesellschaft hat nur ein Vorstandsmitglied bestellt, so vertritt es die Gesellschaft allein. Sind mehrere Vorstandsmitglieder bestellt, so wird die Gesellschaft entweder durch zwei Vorstandsmitglieder oder durch ein Vorstandsmitglied zusammen mit einem Prokuristen vertreten.</p>									
2					<p>Die Hauptversammlung vom 09. Juni 1999 hat die Änderung der §§ 5 (Grundkapital - Schenkung eines Bedingten und zweiter Genehmigter Kapital) der Satzung beschlossen.</p> <p>Die Hauptversammlung vom 09. Juni 1999 hat die Bedingte Erhöhung des Grundkapitals um DM 6100 in Rahmen eines Nichtbedingten Kapitalbedingtes Bedingtes Bedingtes Kapital 1999/1.</p> <p>Der Vorstand ist durch Beschluss der Hauptversammlung vom 09. Juni 1999 ermächtigt, das Grundkapital der Gesellschaft mit Zustimmung des Aufsichtsrats bis zum 31. Juni 2004 einzeln oder mehrmals um bis zu insgesamt DM 50.000 gegen Bar- oder Sacheinlagen zu erhöhen, wobei das</p>									

a) Tag der Eintragung und Unterschrift
b) Bemerkungen

11.4.1999
Richter

Beschlüsse
Bl. 4 88
Satzung
Bl. 11 88
Verträge Bl.
4 88

2) 2.9.1999
Bl. 17 88
Bl. 17 88
Bl. 17 88

Beschluss
Bl. 17 88
Bl. 17 88

HR B 124953

a) Tag der Eintragung
und Unterschrift
b) Bemerkungen

Nr. der Eintragung	a) Firma b) Sitz c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital DM	Vorstand Persönlich haftende Gesellschafter Abwickler	Prokura	Rechtsverhältnisse	
1	2	3	4	5	6	7
		141.500 DM			Der Vorstand ist durch Beschluss der Hauptversammlung vom 29. Juni 1999 ermächtigt, das Grundkapital der Gesellschaft mit Zustimmung des Aufsichtsrats bis zum 01. Juni 2004 einmündig oder mehrmündig um bis zu insgesamt 200 Tsd. neuen Beirträge zur Gewährung von Unterschreiben von Optionsberechtigten zu erhöhen, wobei das Bezugsrecht der Aktionäre ausgeschlossen ist (Sammelartikler Kapital 1999/III).	a) 28.12.1999 b) Kellner d) Beschluss E1. 24 SE neue Satzung E1. 32 SE
				Prakura erloschen: 1) Dr. Schiddel Florian.	Die Kapitalerhöhung ist durchgeführt. Die Hauptversammlung vom 3. Januar 2003 hat die Änderung des § 1 (Firma) der Satzung beschlossen. § 5 Abs. 3 wurde angepaßt.	a) 29.1.2003 b) 7.8.2003 c) Firma d) Beschluss E1. 45, 55 SB neue Satzung E1. 56 53
5	a) 1) Rbovia AG	179.000 DM			Die Hauptversammlung vom 17. November 2000 hat die Erhöhung des Grundkapitals um 37.500 DM auf 179.000 DM und die Änderung des § 5 (Höhe und Verteilung des Grundkapitals) der Satzung beschlossen. Die Kapitalerhöhung ist durchgeführt. Die Hauptversammlung vom 3. Januar 2003 hat die Änderung des § 1 (Firma) der Satzung beschlossen. § 5 Abs. 3 wurde angepaßt.	a) 29.1.2001 b) 1) Beschluss E1. 45, 55 SB neue Satzung E1. 56 53

Fortsetzung auf dem 2ten Blatt

Dieses Blatt ist zur Fortführung auf EDV umgeschrieben!

Blatt 2

HR B 1249553

Arbeitsgericht München

9 8 7 6 5 4 3 2 1 0 9 8 7 6 5 4 3 2 1 0

Nr. der Eintragung

a) Firma
b) Sitz
c) Gegenstand des Unternehmens

Grund- oder Stammkapital

Vorstand
Persönlich haftende Gesellschafter
Geschäftsführer
Abwickler

Pickura

Rechtsverhältnisse

a) Tag der Eintragung und Unterschrift
b) Bemerkungen

1	2	3	4	5	6	7	8	9	0	9	8	7	6	5	4	3	2	1	0	9	8	7	6	5	4	3	2	1	0
---	---	---	---	---	---	---	---	---	---	---	---	---	---	---	---	---	---	---	---	---	---	---	---	---	---	---	---	---	---

5 289.170,00 DM

Die Hauptversammlung vom 26. April 2002 hat die Erhöhung des Grundkapitals um 110.170,00 DM auf 289.170,00 DM und die Änderung des § 5 (Höhe und Eintragung des Grundkapitals) der Satzung beschlossen.

a) 27.6.2001
Hartmann

Die Kapitalerhöhung ist durchgeführt.
Die Gesellschaft hat am 12. September 2000 einen Teilgewinnabführungsbeitrag (Vertrag über die Errichtung einer stillen Gesellschaft) mit der Bayern Kapital Risikokapitalbeteiligung GmbH mit dem Sitz in Landsnut (AG, Landnut HRB 4048) geschlossen, wonach die stille Gesellschafterin neben der erfolgswahrendigen Mindestvergütung von 9% auf die Einlage von 2.000.000 DM zum Ende der Beteiligungsjahre eine einmalige Vergütung von 35% des Beteiligungsgewinns zuzüglich 9% jährlich für jedes Jahr nach Ablauf des fünften Beteiligungsjahres, wobei die jährlich entrichteten Gewinnbeteiligungsbeträge zum Abzug gebracht werden.
Die Hauptversammlung vom 17. November 2000 hat zugestimmt.

Die Hauptversammlung vom 28. August 2001 hat die Umstellung auf Euro und die Erhöhung des Grundkapitals um 2.631.73 EUR auf 173.502,00 EUR, sowie eine weitere Erhöhung um 1.561.518,00 EUR auf 1.735.020,00 EUR und die entsprechende Änderung der Satzung beschlossen.

a) 4.9.2001
Friedrich

Bei beiden Kapitalerhöhungen handelt es sich um Kapitalerhöhung aus Gesellschaftsmitteln.
Ferner wurden unter Befreiung der bisherigen genehmigten Kapitalien vom 09. Juni 1999 zwei neugeschaffene genehmigte Kapitalien, ein weiteres befreigtes Kapital und die Änderung des § 5 (Grundkapital) der Satzung beschlossen.
Das bedingte Kapital 1999/1 wurde im Zuge der Kapitalerhöhung aus Gesellschaftsmitteln angezogen.
Ferner wurde die Eintragung der Aktien und § 5 der Satzung geändert.

b) Beschluss
01.05.98
Neue Satzung
01.08.98

Bemerkung gilt nunmehr:
Der Vorstand ist durch Beschluss der Hauptversammlung vom 29. August 2001 ermächtigt, das Grundkapital bis zum 31. Juli 2006 mit Zustimmung des Aufsichtsrates einmalig oder mehrmals um bis zu insgesamt EUR 300.000,00 durch Ausgabe von insgesamt bis zu Stück 300.000 neuen auf den Namen lautenden Stückaktien, die auch als Vorzugsaktien

ausgegeben werden können.

HR 103: Konradt Hochstetler Aktiengesellschaft
Arbeitsverteilung Straubing

Fortsetzung Rückseite

HR B 124953

Nr. der Eintragung	a) Firma b) Sitz c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	Vorstand Persönlich haftende Gesellschafter Abwickler	Prokura	Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung und Unterschrift b) Bemerkungen
1	2	3	4	5	6	7

ausgegeben werden können, gegen Bar- oder Sacheinlage zu erhöhen (Genehmigtes Kapital 2001/II). Der Vorstand kann dieses Recht insbesondere zum Zweck der Übernahme von Beteiligungen an dritten Gesellschaften oder zum Aktienustausch mit dritten Gesellschaften ausüben. Für diese Zwecke ist das Bezugsrecht der Aktionäre gem. §§ 221 Abs. 4 Satz 2, 196 AktG von vornherein ausgeschlossen. Im übrigen ist der Vorstand ermächtigt, im Einvernehmen mit dem Aufsichtsrat das Bezugsrecht auszuscheiden.

Der Vorstand ist durch Beschluss der Hauptversammlung vom 28. August 2001 ermächtigt, das Grundkapital bis zum 31. Juni 2005 mit Zustimmung des Aufsichtsrates einseitig oder mehrmals um bis zu insgesamt EUR 4.200.00 durch Ausgabe von insgesamt bis zu Stück 4.200 neuen auf den Namen lautenden Stückaktien gegen Barzahlung zu erhöhen, soweit es zur Gewährung von Unterausrechnen von Optionswerten an Berechtigte von Aktienoptionen einschließlich Aufsichtsräte und Berater, deren Ausgabe in der Hauptversammlung vom 09. Juni 1999 grundsätzlich beschlossen wurde, erforderlich ist (genehmigtes Kapital 2001/II). Das Bezugsrecht der Aktionäre ist ausgeschlossen.

Das Grundkapital der Gesellschaft ist durch Beschluss der Hauptversammlung vom 28. August 2001 um nominal bis zu EUR 37.800 durch Ausgabe von bis zu 37.800 neuen, auf den Namen lautenden Stückaktien bedingt erhöht (bedingtes Kapital 2001/I). Die bedingte Kapitalerhöhung dient der Bindung von Aktienoptionen für Mitglieder des Vorstandes, Vorstandsmitglieder unterhalb der Geschäftsführungsebene und Mitarbeiter der spovis AG bzw. gegenwärtig oder zukünftig verbundener Unternehmen, deren Ausgabe von der Hauptversammlung am 9. Juni 1999 beschlossen wurde.

Das Grundkapital der Gesellschaft ist durch Beschluss der Hauptversammlung vom 28. August 2001 um bis zu EUR 135.700,00 durch Ausgabe von bis zu Stück 135.700 auf den Namen lautenden nennwertlosen Stammaktien mit einem anteiligen Betrag des Grundkapitals der Gesellschaft von EUR 1,00 je Aktie bedingt erhöht (bedingtes Kapital 2001/II). Die bedingte Kapitalerhöhung dient ausschließlich der Gewährung von Optionsrechten an Mitglieder des Vorstandes der Gesellschaft und Arbeitnehmer der Gesellschaft sowie Mitarbeiter der Geschäftsführung verbundener Unternehmen und Arbeitnehmer verbundener Unternehmen nach Maßgabe des Beschlusses der Hauptversammlung vom 28. August 2001.

Arbeitsgericht München

9 8 7 6 5 4 3 2 1 0 9 8 7 6 5 4 3 2 1 0 9 8 7 6 5 4 3 2 1 0

Blatt 3

1214953

Dieses Blatt ist zur Fortführung auf EDV umgeschrieben

HR B

a) Tag der Eintragung und Unterschrift
b) Bemerkungen

Nr. der Eintragung	a) Firma b) Sitz c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital DM	Vorstand Gesellschafter Geschäftsführer Abwickler	Prokura	Rechtsverhältnisse	
1		2	4	5	5	7
<p>Ferner wurde § 11 (Zusammensetzung Aufsichtsrat) geändert.</p> <p>Zum Vorstandsmitglied ist bestellt: Thornton George, Ramona, USA, geb. 16.07.1950. Er vertritt stets allein.</p>						

NS 103: Sachbuch Patentamt München S. 12. 80
Kundenvermittlung Streubüro

Fortsetzung Rückseite

Dieses Blatt ist zur Fortführung auf EDV umgeschrieben

Rückseite von Blatt _____

HR B

124953

a) Tag der Eintragung
und Unterschrift
b) Berechtigten

Nr. der Eintragung	a) Firma b) Sitz c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital DM	Vorstand Persönlich haftende Gesellschafter Geschäftsführer Abwickler	Prokura	Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung und Unterschrift b) Berechtigten
1						
2						
3						
4						
5						
6						
7						

Fortsetzung auf dem _____ am Blatt